
沈阳农业大学 专业供应 温控药剂熏蒸器 硫磺蒸发器

产品名称 沈阳农业大学 专业供应 温控药剂熏蒸器
硫磺蒸发器

公司名称 沈阳农业大学工厂化农业技术服务中心

价格 55.00/个

规格参数 新奇创意项目:报名

公司地址 辽宁省沈阳市沈河区东陵路120号

联系电话 86-024-82671589 13998175578

产品详情

温馨提示：产品属性价格仅供参考，欢迎来电或在线咨询洽谈！

     由我中心参与研制开发并经销的温控药剂熏蒸器是具有独立自主知识产权的专利产品（专利号
2421825.9）。本产品广泛应用于大棚、温室、粮仓、库房、保鲜库等场所的各种病虫害的防治。根据本
产品所采用热元件的特点（升温快、温度可控）和科学合理的整体结构，本产品热源部分采用了双路并
联的加热方式，为热源部分的正常工作提供了科学的保障。这样也使药剂成分扩散分布均匀、覆盖面广
、减少用药量，药剂不直接作用于果实，从而大量减少了果菜的药剂残留。是无公害、绿色果菜生产的
首选产品。

该产品的应用代替了常规人工药剂喷洒及烟剂的使用，同时配有kg316t型微电脑时控开关，真正做到了
药剂喷洒自动化。改善了作业环境，大量减少了劳动强度，受到了业内人士和菜农的一致好评和认可，
现已大量推广使用。

诚招各地经销商加盟！

the thermostat pharmaceutical fumigator developed distributed by our center is a patented pr
oduct which

has independent intellectual property rights (patent no. 2421825.9). the products are widely u
sed in a 



variety places of controlling pests,such as diseases greenhouses , greenhouses , silos , wareho
uses, cold 

storage and other places.depending on the features( fast heating, temperature control ) of th
e heating 

element the product used,and the rational science of  the overall structure,the heating sectio
n of the 

product uses partway parallel to provide a guarantee for the scientific part of the normal
 operating heat. 

this also makes the pharmaceutical ingredients diffusion distribution average,wide coverage, redu
ce the 

dosage and drug does not act directly on the fruit , thus reducing the large number of
 pharmaceutical 

residues in fruits and vegetables . is pollutionfree , green fruit and vegetable production ch
oice.

 application of the product replace the conventional artificial spray and the use of smoke
 drug.with the 

kg316t microcomputer control switch,it has truly achieved pharmaceutical spray automation.it i
mproved 

operating environment, reduce the labor intensity,obtain a lot of praise and recognition by t
he industry 

and farmers, and now it is widely used.

welcome to join us!

 

"沈阳农业大学 专业供应 温控药剂熏蒸器 硫磺蒸发器"的新奇创意项目为报名
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